
                                                                         Zápisnica 

zo zasadnutia  Obecného zastupiteľstva 

v Bohdanovciach nad Trnavou konaného 05. 04. 2024 

_______________________________________________________________________________________ 

 

Prítomní poslanci: : Miroslav Sučák, Peter Mračka, Mgr. Juraj Janček, PhD., Miroslav Nádaský, Ivan    

         Palšovič, Ing. Tomáš Doboš, JUDr. Andrej Adamec, Jozef Kozoň, Bc. Monika Kovárová,   

         Peter Mračka - 9 

 

Program rokovania: 

1. Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva a schválenie programu rokovania 

2. Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľa zasadnutia 

3. Kontrola plnenia prijatých uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ, interpelácie  poslancov 

4. Pripomienky a dopyty obyvateľov obce 

5.       Výberové konanie na voľbu hlavného kontrolóra obce Bohdanovce nad Trnavou 

6.       VZN č. 85/2024 o miestnom poplatku za rozvoj 

7. Rozpočtové opatrenia Obce Bohdanovce nad Trnavou  

8. Rozpočtové opatrenie ZŠ s MŠ 

9. Oznámenie funkcií, zamestnaní a majetkových pomerov verejného funkcionára 

10. Informácia o pripravovanom Komunitnom pláne obce Bohdanovce nad Trnavou na roky 2024 - 2028 

11.       Prevádzkový poriadok zberného dvora 

12. Zápisnice zo zasadnutí komisií pri OZ a iné 

13. Žiadosti a rôzne 

14. Informácie starostu obce 

15. Diskusia 

16. Ukončenie zasadnutia OZ, záver 

 

Ad. 1.   Starosta obce privítal prítomných poslancov na spoločnom rokovaní a oboznámil ich s programom    

rokovania OZ, ktorý poslanci schválili Uznesením č. 13/2024. 

Ad. 2.   Do návrhovej komisie boli navrhnutí  Bc. Monika Kovárová a Miroslav Sučák. Návrhová   

             komisia bola schválená Uznesením č. 14/2024. 

           Ako overovatelia zápisnice boli navrhnutí  Jozef Kozoň a Peter Mračka. 

Overovatelia zápisnice boli schválení Uznesením č. 15/2024. 

            Ako zapisovateľka bola Uznesením č. 16/2024 schválená  Ing. Elena Marešová. 

Ad. 3.   Starosta obce skonštatoval, že všetky prijaté uznesenia z predchádzajúcich dvoch zasadnutí OZ vstúpili  

do platnosti alebo sú v štádiu riešenia. 

Poslanec Peter Mračka interpeloval, v zastúpení občanov ktorí sa dotazovali na možnosť prinavrátenia  

úľav pre občanov vlastniacich preukaz ZŤP za miestny poplatok za odpady a drobné stavebné odpady, 

keďže táto možnosť bola VZN č. 83/2023 zrušená. Starosta obce vysvetlil, že všetky dane sa vyrubujú 

na základe prijatých VZN obce, nastaviť nové možnosti sa dá len schválením nového VZN. Odpadové 

hospodárstvo nie je ľahké nastaviť, chce to problém riešiť globálne. Starosta obce má v pláne zmeniť, 

ak mu to dovolia možnosti zvozovej spoločnosti FCC Trnava, celkovo nastavený systém zberu odpadu 

v obci a podporiť čo najviac vyseparovanosť odpadu.  

Ad. 4.  Starosta obce skonštatoval, že dopyty obyvateľov obce sa riešili na zasadnutí Komisie výstavby  

a regionálneho rozvoja dňa 26.03.2024. Išlo o žiadosť o: 

- spevnenie cesty v lokalite Horný mlyn – plocha sa spevní v rámci dobudovania kanalizácie 

- odkúpenie obecného pozemku – obec bude záležitosť riešiť na základe znaleckého posudku 

- prešetrenie neoprávneného zásahu suseda na jeho oplotenie 

- prehodnotenie územného plánu obce – lokalita Za humnami 



- vysporiadanie pozemku v časti bývalého mlynského náhonu. 

Na rokovanie sa dostavil poslanec JUDr. Andrej Adamec 

Ad. 5. Starosta obce ozrejmil poslancom, ktorí neboli prítomní na pracovnom zasadnutí poslancov obce dňa  

28.03.20204, kde sa konalo výberové konanie na funkciu  hlavného kontrolóra obce Bohdanovce nad 

Trnavou, že do výberového konania sa zapojila len jedna uchádzačka. Prítomní poslanci skontrolovali 

obsah doručenej obálky a skonštatovali, že spĺňa všetky predpísané náležitosti vzhľadom na 

požiadavky uvedené vo výberovom konaní. Poslanci po ukončení kontroly konštatovali, že PhD. 

Zlatica Opáleková spĺňa všetky predpoklady na to, aby sa stala hlavnou kontrolórkou obce 

Bohdanovce nad Trnavou. Starosta obce vyzval uchádzačku, aby sa poslancom odprezentovala.  

Poslanci zvolili hlavnú kontrolórku obce  Uznesením č. 17/2024. 

Starosta obce požiadal poslancov o zváženie mesačnej odmeny pre hlavnú kontrolórku obce. Odmena 

bola schválená Uznesením č. 18/2024. 

Ad. 6.   O návrhu nového VZN č. 85/2024 o miestnom poplatku za rozvoj   poslanci diskutovali už na  

pracovnom zasadnutí, kde sa dohodli o zjednotenej sadzbe pre všetky druhy stavieb vo výške 20,-

€/1m2 podlahovej plochy. Poslanci tento návrh schválili Uznesením č.19/2024. 

Ad. 7.   Ekonómka obce vysvetlila poslancom, dôvody úprav rozpočtu.  Poslanci vzali na vedomie Rozpočtové  

opatrenie obce č. 2/2024, č. 3/2024 a č. 4/2024  Uznesením č. 22/2024  a schválili Rozpočtové 

opatrenie obce č. 5/2024 Uznesením č. 20/2024. 

Ad. 8.  Ekonómka obce informovala poslancov o nutnosti úprav rozpočtu ZŠ s MŠ Rozpočtovým opatrením  

ZŠ s MŠ č. 1/2024.  Poslanci ho vzali na vedomie  Uznesením č. 22/2024.  

Ad. 9.  Mgr. Juraj Janček, PhD. oboznámil poslancov so zasadnutím Komisie verejného záujmu a verejného  

poriadku zo dňa 27.03.2024, na ktorom preverovali Oznámenie funkcií, činností a majetkových 

pomerov starostu obce. Poslanci vzali výrok komisie  na vedomie Uznesením č. 22/2024. 

Ad.10. Starosta obce oboznámil poslancov s prípravou aktualizovaného   Komunitného plánu obce  

Bohdanovce nad Trnavou na roky 2024 – 2028, ktorý bude predmetom rokovania poslancov na  

nadchádzajúcom zasadnutí OZ. Poslanci vzali informáciu na vedomie Uznesením č. 22/2024. 

Ad.11. Na pracovnom zasadnutí poslanci diskutovali o aktualizácii Prevádzkového poriadku zberného  

dvora obce. Poslanci ho schválili Uznesením č. 21/2024, s tým, že obecný úrad bude podľa možnosti  

vychádzať v ústrety individuálnym požiadavkám občanov, tak ako to bolo zvykom doteraz.  

Ad.12. Predsedovia jednotlivých komisií v skratke informovali poslancov o ich  činnosti. Zápisnice zo  

zasadnutí komisií boli poslancom doručené pred zasadnutím a tí ich vzali na vedomie Uznesením č.  

22/2024. 

Ad.13. Starosta obce informoval poslancov o všetkých bodoch, ktoré vzali  na vedomie Uznesením č.  

22/2024. 

Ad.14. Starosta obce informoval poslancov o: 

- žiadosti obce na TTSK zameranú na podporu športových aktivít v obci – rozšírenie športového 

areálu, vybudovanie lezeckej steny, petangového ihriska, šachového ihriska, korčuliarskeho 

okruhu atď.  

- dobudovaní cyklotrasy smerom na Boleráz 

- dostavbe ZŠ – všetky potrebné náležitosti obec zaslala na príslušné miesta a čaká sa na schválenie 

- dobudovaní kanalizácie a vodovodu v lokalite Kopcova cesta – objavené archeologické nálezisko 

z neolitickej doby, nutný archeologický prieskum 

- dobudovaní kanalizácie v lokalite Horný mlyn – dotáciu poskytne firma TAVOS, a.s. vo výške 

80% investície, spoluúčasť obce 20% 

- pripojení TJ Elastik na kanalizáciu, natiahnutie novej elektro inštalácie 

- aktualizácii dopravného značenia v obci, umiestnení nových dopravných značiek, spomaľovačov, 

vyznačení prechodov pre chodcov, parkovacích miest, vytvorení nových zón 30 – ďalšia etapa 

prebehne na budúci rok, tak ako je to navrhnuté v dopravnom pasporte obce 

- úprave areálu MŠ, prípravy výsadby stromov, jedlých krov, bylín a vytvorenie záhonov 



- dotácii na obnovu detského ihriska pri bytovkách  - osadenie inkluzívnych prvkov 

- zádržných opatreniach v obci – Hlavná ulica -  úprava odvodňovacích rigolov, výsadba novej 

zelene od križovatky po kaplnku, ktorá dá jednotný vizuálny smer celej obci  

- dotácii od VÚC Trnava na letné kino  

- o možnosti nominovať osobnosť obce v sociálnej oblasti pre TT SK odbor sociálnych vecí – 

navrhnutý Mgr. Juraj Janček, PhD. 

- vytriedenosti a separácii v obci 

- pripravovaných kultúrnych a spoločenských podujatí v obci, atď. 

  Poslanci vzali informácie starostu obce na vedomie  Uznesením č. 22/2024. 

Ad.15.  Diskusia sa viedla počas celého priebehu rokovania, doplnili ju: 

- Bc. Monika Kovárová sa informovala či obec objednala štítky  na označovanie stromov 

- starosta obce potvrdil objednanie štítkov 

- Miroslav Sučák sa informoval na zámer komisie pre životné prostredie a ochranu zdravia občanov 

podieľať na starostlivosti ohľadom starostlivosti o novovysadené stromy občanov, upozornil na 

kritickú situáciu, kedy sa okrem zamestnancov obce nik nepodieľa na starostlivosti, strihaní, 

polievaní ..... a navrhuje zainteresovať do tejto starostlivosti dobrovoľníkov 

- starosta obce  upozornil na to, že za posledné roky pribudlo v našej obci enormné množstvo 

stromov a nie je v možnostiach obce všetku starostlivosť zvládať, požiadal členov komisie pre 

životné prostredie a ochranu zdravia občanov, aby si urobili výjazdové stretnutie, kde by 

zmapovali okolie Trnávky a zaznamenali kde  sa nachádza odpad, výpustky zo žúmp, dali podnety 

obci na predvolanie občanov, ktorí znečisťujú tento tok a jeho okolie a zorganizovať čistenie 

lokality Panenková 

- Peter Mračka požiadal, aby obecný úrad upozornil občanov formou miestneho rozhlasu, aby 

neznečisťovali tok a pobrežie potoka Trnávka. 

Ad. 16.  Starosta obce poďakoval prítomným za účasť a ukončil rokovanie. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapísala: Ing. Elena Marešová                         Bohdanovce nad Trnavou 05. 04. 2024 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 


